

## Amendment#1 to NRCan-5000015090

This amendment is raised to modify and clarify the details provided in the following sections of the RFSO and provide an extension to the closing date.

1. At page#6 **DELETE** the last portion of the table and **REPLACE** with the following;

<b>#3- Specialized</b>
Other Languages
<ul style="list-style-type: none"><li>• Requirements with a need for translation services in another language such as <u>Spanish</u>, <u>Mandarin</u> or an <u>Aboriginal dialect</u> for example Inuktitut and Cree languages. Details indicating which one of these specialized languages the company will provide should be indicated.</li></ul>

2. At page#1 **DELETE** the closing date and contact information for inquiries and **REPLACE** with the following;

<b>SOLICITATION CLOSING DATE AND TIME:</b>	February 26 <sup>th</sup> 2015 at 2:00 P.M. Eastern Standard ( EST)
<b>ADDRESS INQUIRIES TO:</b>	<b>Leanne Callery</b> Natural Resources Canada Procurement Specialist Email: <a href="mailto:lcallery@nrcan.gc.ca">lcallery@nrcan.gc.ca</a>

---

### French Version

Cet amendement est porté à modifier et clarifier les détails fournis dans la section suivante de la DOC et de fournir une extension de la date de clôture.

- 1) À la page 6 # supprimer la dernière partie de la table et la remplacer par ce qui suit;

<b>3- Domaine spécialisé</b>
Autres langues
<ul style="list-style-type: none"><li>• Les demandes comportant un besoin de services de traduction dans une autre langue, telle que l'espagnol, le mandarin, l'inuktitut, etc. Les détails indiquant laquelle de ces langues spécialisées la Compagnie fournira devront être indiqués.</li></ul>

- 2) À la page n ° 1 supprimer la date de clôture et les informations de contact pour les demandes et les remplacer par ce qui suit;

<b>DATE DE CLÔTURE DE LA DEMANDE:</b>	Le 26 février, 2015 a, 14h, heure normale de l'est (HNE)
---------------------------------------	--

**ADRESSEZ LES DEMANDES DE  
RENSEIGNEMENTS AU RESPONSABLE DE  
L'OFFRE À COMMANDES:**

**Leanne Callery**  
Ressources naturelles Canada  
Spécialiste en approvisionnement  
Courriel : [lcallery@nrcan.gc.ca](mailto:lcallery@nrcan.gc.ca)